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Rada Miejska w Augustowie

Protokół nr XXVIII/2020
z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się za pomocą środków

komunikacji elektronicznej, w systemie zdalnym,
w dniu 3 grudnia 2020 r.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków, co stanowi o prawomocności obrad.

Obecni:
1. Emilian Al-Khameri
2. Sylwia Bielawska
3. Mirosław Chudecki
4. Leszek Stanisław Cieślik
5. Tomasz Dobkowski
6. Alicja Dobrowolska
7. Rafał Harasim
8. Marcin Kleczkowski
9. Tomasz Miklas
10. Agnieszka Mroziewska
11. Dariusz Ostapowicz
12. Izabela Agnieszka Piasecka
13. Katarzyna Raczkowska
14. Jolanta Oneta Roszkowska
15. Adam Sieńko
16. Aleksandra Maria Sigillewska
17. Mieczysław Szczerbakow
18. Marek Sznejder
19. Magdalena Śleszyńska
20. Krystyna Wilczewska
21. Mirosław Zawadzki

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta,
- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza,
- Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta,
- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta,
- Pani Beata Kornelius – Radca Prawny,
- Pan Mirosław Bałakier – Prezes Zarządu BIOM Sp. z o.o.
- Prezesi spółek miejskich,
- Pracownicy Urzędu Miejskiego,
- Goście

Obrady rozpoczęto 3 grudnia 2020 o godz. 11:00,
a zakończono o godz. 23:45 tego samego dnia.
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Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3.  Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego
sprawozdania.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
a) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia
stawki tej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności,
b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,
c) programu pomocy de minimis w zakresie zwolnień od podatku od nieruchomości nowych
inwestycji na terenie Miasta Augustowa,
d)  określenia  zasad,  sposobu  i  trybu  umarzania,  odraczania,  rozkładania  na  raty,
niedochodzenia należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających
Gminie Miasto Augustów lub jej jednostkom organizacyjnym,
e) zmiany uchwały nr XVI/169/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 24 października 2019
r.  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych Miasta Augustowa na 2020 rok,
f) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
Miasta Augustowa na 2021 rok,
g) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa na 2021
rok,
h) zmiany składu osobowego Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie,
i) zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie,
j) zmiany składu osobowego Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej w Augustowie,
k) zmian budżetu miasta na rok 2020,
l) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2020-2031.
6. Informacja w sprawie podatku rolnego i leśnego na 2021 rok.
7. Przyjęcie protokołów z obrad: XXVI sesji Rady Miejskiej z 24.09.2020 r. i XXVII sesji
Rady Miejskiej z 29.10.2020 r.
8. Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
9. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:00/.

Pani Alicja  Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XXVIII
sesji  Rady  Miejskiej  w  Augustowie.  Powitała  Państwa  Radnych,  Panów  Burmistrzów,
pracowników Urzędu Miejskiego i gości. Przystąpiła do sprawdzenia listy obecności /0:00/.

/Sprawdzanie listy obecności /0:36 – 4:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że obrady sesji są
prawomocne /4:16/.

Ad. pkt 2
Przedstawienie porządku obrad.
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/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  przedstawieniu  porządku  obrad  /
4:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że porządek
obrad wraz z materiałami otrzymali Państwo Radni w systemie eSesja  /zał. nr 1/. Zapytała,
czy są uwagi do porządku obrad. Udzieliła głosu  Panu Radnemu Adamowi Sieńko /4:24/.

Pan Adam Sieńko – Radny zgłosił wniosek formalny o ujęcie w porządku obrad punktu
"Przyjęcie  Apelu  w  sprawie  przedstawionej  przez  Stowarzyszenie  "Tak!  Samorządy  dla
Polski" /7:08/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej zapytała,  czy  są  jeszcze
wnioski do porządku obrad /7:40/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /7:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:01/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /8:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:32/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /8:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:44/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /10:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:10/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /10:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:12/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /11:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:55/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /12:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:29/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /12:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:40/.

Pan Adam Sieńko – Radny /13:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /13:43/.
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Pan Adam Sieńko – Radny /13:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 5 minut przerwy /
14:23/.

Przerwa /15:06 – 20:25/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej wznowiła  obrady  po
przerwie /20:25/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad
punktu dotyczącego przyjęcia protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej /20:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /21:10/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /22:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /22:48/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /23:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /23:46/.

Pan Rafał Harasim – Radny /23:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /24:05/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /24:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /24:15/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /25:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /26:27/.

Pan Rafał Harasim – Radny /26:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /27:43/.

Pan Rafał Harasim – Radny /27:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /27:58/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /28:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /28:45/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /29:10/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poprosiła  o  wciśnięcie
przycisku  kworum  w  systemie  eSesja.  Poddała  pod  głosowanie  wniosek  Pana  Radnego
Adama Sieńko /29:17/.
Głosowano w sprawie: wniosku Radnego Adama Sieńko o ujęcie w porządku obrad punktu
"Przyjęcie  Apelu  w  sprawie  przedstawionej  przez  Stowarzyszenie  "Tak!  Samorządy  dla
Polski".

Wyniki głosowania
ZA:  8,  PRZECIW:  11,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,  Izabela  Agnieszka
Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Marek  Sznejder,  Krystyna
Wilczewska
PRZECIW (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został
oddalony.  Poprosiła  Panią  Sekretarz  Sylwię  Zajkowską  o  zabranie  głosu  w  sprawie
transkrypcji z obrad XXVII sesji /31:23/.

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /32:06/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej zapytała,  czy  Pan  Radny
Marcin Kleczkowski podtrzymuje swój wniosek /32:37/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny poinformował, że podtrzymuje /32:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /32:49/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny poinformował, że podtrzymuje /33:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /33:08/.

Pan Adam Sieńko – Radny /33:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /34:00/.

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /34:46/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
wniosek formalny Pana Radnego Marcina Kleczkowskiego /35:01/.

Głosowano w sprawie:
wniosku Pana Radnego Marcina Kleczkowskiego o zdjęcie z porządku obrad punktu nr 7.
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Wyniki głosowania
ZA:  7,  PRZECIW:  11,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  3,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka,
Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska
PRZECIW (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Adam Sieńko

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek Pana
Radnego Marcina Kleczkowskiego został  oddalony. Przystąpiła  do sprawdzenia kworum /
36:13/.

Sprawdzanie listy obecności /36:35 – 37:14/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna zgłosiła problemy techniczne z połączeniem /
36:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej oddała głos Panu Zastępcy
Burmistrza /37:14/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /37:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /37:49/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /37:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała porządek obrad pod
głosowanie /38:04/.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA:  14,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  5,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek
Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (1)
Tomasz Miklas
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra
Maria Sigillewska
BRAK GŁOSU (1)
Krystyna Wilczewska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad
został przyjęty /39:01/.

Ad. pkt 3
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego
sprawozdania.
Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  sprawozdaniu  z  działalności
Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /39:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że kolejnym
punktem porządku obrad jest przedstawienie sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta
Augustowa. Poprosiła Burmistrza o przedstawienie sprawozdania /39:20/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Zastępca  Burmistrza przedstawił  sprawozdanie  
z działalności Burmistrza /39:40/.

Ad. pkt 4
Interpelacje i zapytania radnych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /
52:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przystąpi  do  punktu  poświęconego  interpelacjom  i  zapytaniom  radnych.
Udzieliła głosu pierwszej osobie z listy zgłoszonych do złożenia interpelacji /52:49/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny przedstawił swoje interpelacje /53:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /54:13/.

Pani Sylwia Bielawska – Radna /54:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /55:05/.

Pani Sylwia Bielawska – Radna przedstawiła swoje interpelacje /55:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /56:50/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /56:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /58:12/.

Pan Mirosław Chudecki – Radny przedstawił swoje interpelacje i zapytania /58:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /59:18/.
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Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła swoją
interpelację /59:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /59:46/.

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Radny przedstawił swoje interpelacje /59:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:01:00/.

Pan Mirosław Zawadzki - Radny przedstawił swoje interpelacje /1:01:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:02:11/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna przedstawiła swoje interpelacje /1:02:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:03:55/.

Pani Jolanta Oneta  Roszkowska – Radna przedstawiła  swoje interpelacje  i  zapytania /
1:04:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:05:19/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska  - Radna przedstawiła swoje interpelacje /1:05:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:10:15/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny przedstawił swoją interpelację /1:10:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:11:08/.

Pan Adam Sieńko – Radny przedstawił swoja interpelację i zapytania /1:11:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:15:42/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna przedstawiła swoje interpelacje /1:15:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:26:35/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny przedstawił swoje interpelacje /1:26:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazała przewodniczenie
Pani Katarzynie Raczkowskiej – Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej /1:37:42/.

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani
Krystynie Wilczewskiej /1:38:00/.

Pani Krystyna Wilczewska – Radna przedstawiła swoją interpelację /1:38:04/.

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /1:41:32/.
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Pan Tomasz Miklas – Radny przedstawił swoje zapytania /1:41:40/.

Pani  Katarzyna Raczkowska –  Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła  5  minut
przerwy /1:42:40/.

Przerwa /1:43:00 – 1:49:00/.

Ad pkt 5a
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  tej  opłaty,  ustalenia
stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, ustalenia
stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności /1:49:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Poinformowała,  że  obecnie  Rada  Miejska  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  
w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz
ustalenia  stawki tej  opłaty,  ustalenia  stawki  opłaty  za  pojemnik  o  określonej  pojemności.
Poinformowała,  że  powyższy  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  Komisji  do  spraw
Budżetu. Poprosiła Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii /1:49:00/.

Pan Emilian Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu poinformował, że
Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 1 grudnia
2020 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz ustalenia  stawki  tej  opłaty,  ustalenia  stawki
opłaty  za  pojemnik  o  określonej  pojemności.  Po  analizie  przedstawionego  dokumentu,
Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 8 głosami za, przy 3 głosach
przeciwnych i przy 4 głosach wstrzymujących się /1:49:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:50:13/.

W dyskusji udział wzięli:

Pan Adma Sieńko – Radny /1:51:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:51:12/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Zarządu BIOM Sp. z o.o. /1:51:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:52:03/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Zarządu BIOM Sp. z o.o. /1:52:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:01:34/.

Pan Adma Sieńko – Radny /2:01:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:01:53/.
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Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /2:02:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:03:35/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Zarządu BIOM Sp. z o.o. /2:03:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:06:34/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:06:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:10:47/.

Pan Adam Sieńko – Radny /2:10:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:11:00/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Zarządu BIOM Sp. z o.o. /2:13:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:17:40/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /2:19:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:19:40/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /2:20:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:23:25/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Zarządu BIOM Sp. z o.o. /2:23:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:26:25/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Zarządu BIOM Sp. z o.o. /2:26:39/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /2:27:09/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Zarządu BIOM Sp. z o.o. /2:27:25/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /2:29:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:29:46/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Zarządu BIOM Sp. z o.o. /2:29:48/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /2:31:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:32:10/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Zarządu BIOM Sp. z o.o. /2:32:40/.
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Pan Tomasz Dobkowski – Radny /2:34:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:34:10/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Zarządu BIOM Sp. z o.o. /2:34:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:35:25/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /2:35:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:35:33/.

Pan Mirosław Chudecki – Radny /2:35:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:36:00/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Zarządu BIOM Sp. z o.o. /2:36:06/.

Pan Mirosław Chudecki – Radny /2:36:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:37:21/.

Pan Sebastian Chudowolski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa
i Ochrony Środowiska /2:37:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:40:32/.

Pan Sebastian Chudowolski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa
i Ochrony Środowiska /2:37:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:41:26/.

Pan Mirosław Chudecki – Radny /2:41:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:42:02/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Zarządu BIOM Sp. z o.o. /2:42:07/.

Pan Mirosław Chudecki – Radny /2:43:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:44:00/.

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /2:44:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:45:56/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Zarządu BIOM Sp. z o.o. /2:46:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:47:31/.
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Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta  /2:47:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:58:47/.

Pan Jerzy Demiańczuk – Przewodniczący Rady Nadzorczej BIOM Sp. z o.o. /2:58:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:04:24/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta  /3:04:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:06:50/.

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /3:06:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:07:04/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:07:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:11:18/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Zarządu BIOM Sp. z o.o. /3:11:36/.

Pan Jerzy Demiańczuk – Przewodniczący Rady Nadzorczej BIOM Sp. z o.o. /3:13:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:16:44/.

Pan Sebastian Chudowolski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska /3:16:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:19:20/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /3:19:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:21:55/.
 
Pan Sebastian Chudowolski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska /3:22:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:23:43/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /3:24:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:28/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta  /3:34:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:37:51/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /3:38:03/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:40:10/.

Pan Adam Sieńko – Radny /3:40:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:45:16/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Zarządu BIOM Sp. z o.o. /3:45:35/.

Pan Adam Sieńko – Radny /3:46:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:46:15/.

Pan Adam Sieńko – Radny /3:46:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:47:08/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta  /3:37:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:49:19/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /3:50:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:52:51/.

Pan Sebastian Chudowolski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska /3:53:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:55:33/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:55:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:58:30/.

Pan Adam Sieńko – Radny /3:58:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:00:16/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /4:00:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:01:08/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Zarządu BIOM Sp. z o.o. /4:01:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia
listy obecności.  Poprosiła  Państwa Radnych o wciśnięcie przyciski „kworum” w systemie
eSesja /4:04:04/.

/Sprawdzanie listy obecności /4:05:11 – 4:06:03/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  tej  opłaty,  ustalenia  stawki  opłaty  za  pojemnik  o
określonej pojemności /4:06:03/.

Głosowano w sprawie: projektu  uchwały  w sprawie  wyboru  metody ustalenia  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia  stawki tej  opłaty,  ustalenia  stawki
opłaty za pojemnik o określonej pojemności.

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  10,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (10)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XXVIII/305/2020 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  tej  opłaty,  ustalenia  stawki  opłaty  za  pojemnik  o
określonej pojemności została podjęta /4:07:10/.
/Uchwała Nr XXVIII/305/2020 – stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5b
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od
nieruchomości.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek
podatku od nieruchomości /5:07:20/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia wysokości
stawek podatku od nieruchomości /4:07:20/.

Pan Adam Sieńko – Radny poprosił o przerwę w obradach /4:07:30/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny poinformował, że nie było widać wyników głosowania /
4:07:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ustaliła, że wyniki głosowania
były widoczne. Ogłosiła 10 minut przerwy w obradach /4:07:49/.

Przerwa /4:08:08 – 4:24:54/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Poinformowała, że Pan Burmistrz Mirosław Karolczuk zgłosił wniosek formalny do porządku
obrad. Poprosiła Burmistrza o przedstawienie wniosku /4:24:54/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta przedstawił wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego poparcia budowy 
łącznika Via Carpatia i Via Baltica po DK Nr 8 /4:25:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:27:56/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:28:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:29:29/.

Pan Adam Sieńko – Radny /4:30:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:31:42/.

Pan Adam Sieńko – Radny /4:32:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:33:00/.

Pan Adam Sieńko – Radny /4:33:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:33:20/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:33:29/.

Pan Adam Sieńko – Radny /4:35:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia
listy obecności. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie
eSesja /4:36:25/.

Sprawdzanie listy obecności /4:36:43 - 4:37:09/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
wniosek Pana Burmistrza do porządku obrad /4:37:09/.

Głosowano w sprawie: wniosku Burmistrza Miasta o wprowadzenie do porządku obrad  
w  punkcie  5  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  stanowiska  dotyczącego  poparcia
budowy łącznika Via Carpatia i Via Baltica po DK Nr 8.

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  2,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Agnieszka Mroziewska, Dariusz
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Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska,
Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna
Wilczewska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (2)
Marcin Kleczkowski, Aleksandra Maria Sigillewska
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że do porządku
obrad  dodany  zostaje  punkt  5m  –  rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia
stanowiska dotyczącego poparcia budowy łącznika Via Carpatia i Via Baltica po DK Nr 8.
Poinformowała,  że  Rada  Miejska  będzie  obecnie  kontynuowała  punkt  poświęcony
rozpatrzeniu  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od
nieruchomości.  Poinformowała,  że  projekt  był  procedowany  na  posiedzeniu  Komisji  ds.
Budżetu. Poprosiła Przewodniczącego o przedstawienie opinii Komisji /4:38:47/.

Pan  Emilian  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Budżetu poinformował,  że
Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 1 grudnia
2020 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku
od  nieruchomości.  Po  analizie  przedstawionego  dokumentu,  Komisja  pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały 10 głosami za, przy 5 głosach przeciwnych i przy 1
głosie wstrzymującym się /4:39:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:39:58/.

W dyskusji głos zabrali:

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /4:40:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:44:14/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:44:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:46:02/.

Pan Adam Sieńko – Radny /4:46:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:48:51/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /4:49:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:51:00/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:51:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:58:55/.

Pan Adam Sieńko – Radny /4:59:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:59:40/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:00:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:01:09/.

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /5:01:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:03:24/.

Pan Rafał Harasim – Radny /5:03:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:05:20/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /5:05:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:07:35/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /5:08:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:09:04/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /5:09:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:11:54/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:12:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:13:14/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /5:13:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:13:25/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:13:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała o zakończeniu
dyskusji.  Przystąpiła  do  sprawdzenia  listy  obecności.  Poprosiła  Państwa  Radnych  o
wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /5:13:40/.

Sprawdzanie listy obecności /5:15:35 – 5:16:19/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości /5:16:19/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny poprosił o reasumpcję głosowania /5:17:34/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej zarządziła  powtórzenie
głosowania /5:17:39/.
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Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości.

Wyniki głosowania:
ZA:  11,  PRZECIW:  10,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (10)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka
Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XXVII/306/2020 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości została
podjęta /5:18:33/.
/Uchwała Nr XXVIII/306/2020 – stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5c
Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie programu pomocy de minimis  w zakresie
zwolnień od podatku od nieruchomości nowych inwestycji na terenie Miasta Augustowa.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie programu pomocy de minimis 
w  zakresie  zwolnień  od  podatku  od  nieruchomości  nowych  inwestycji  na  terenie  Miasta
Augustowa /5:18:40/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie programu pomocy de
minimis w zakresie  zwolnień od podatku od nieruchomości nowych inwestycji  na terenie
Miasta Augustowa. Poinformowała, że projekt był przedmiotem obrad Komisji ds. Budżetu 
i poprosiła Przewodniczego o przedstawienie opinii Komisji /5:18:40/.

Pan  Emilian  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Budżetu poinformował,  że
Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 1 grudnia
2020  r.  zapoznała  się  z  projektem uchwały  w  sprawie  programu  pomocy  de  minimis  w
zakresie  zwolnień  od  podatku  od  nieruchomości  nowych  inwestycji  na  terenie  Miasta
Augustowa.  Po  analizie  przedstawionego  dokumentu,  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała
powyższy projekt uchwały 14 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach
wstrzymujących się /5:19:12/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej udzielił  głosu  Panu
Skarbnikowi Miasta /5:19:48/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /5:19:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:22:24/.

W dyskusji głos zabrali:
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Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /5:22:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:23:32/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /5:23:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia
listy obecności. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie
eSesja /5:24:47/.

Sprawdzanie listy obecności /5:25:03 – 5:25:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /5:25:17/.

Głosowano  w  sprawie: rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  programu  pomocy  de
minimis w zakresie  zwolnień od podatku od nieruchomości nowych inwestycji  na terenie
Miasta Augustowa.
 
Wyniki głosowania
ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow,  Marek Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,
Mirosław Zawadzki

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XXVIII/307/2020 w sprawie programu pomocy de minimis w zakresie zwolnień od podatku
od nieruchomości nowych inwestycji na terenie Miasta Augustowa została podjęta /5:25:51/.
/Uchwała Nr XXVIII/307/2020 – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5d
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu umarzania,
odraczania,  rozkładania  na  raty,  niedochodzenia  należności  pieniężnych,  mających
charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Miasto Augustów lub jej jednostkom
organizacyjnym.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie określenia zasad, sposobu i
trybu umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia należności pieniężnych,
mających  charakter  cywilnoprawny,  przypadających  Gminie  Miasto  Augustów  lub  jej
jednostkom organizacyjnym /5:25:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przejdzie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad,
sposobu  i  trybu  umarzania,  odraczania,  rozkładania  na  raty,  niedochodzenia  należności
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pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Miasto Augustów
lub  jej  jednostkom  organizacyjnym.  Poinformowała,  że  projekt  był  przedmiotem  obrad
Komisji ds. Budżetu. Poprosiła Przewodniczego o przedstawienie opinii Komisji /5:25:59/.

Pan  Emilian  Al-Khameri  –  Przewodniczący  Komisji  ds.  Budżetu poinformował,  że
Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 1 grudnia
2020  r.  zapoznała  się  z  projektem uchwały  w  sprawie  określenia  zasad,  sposobu  i trybu
umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia należności pieniężnych, mających
charakter  cywilnoprawny,  przypadających  Gminie  Miasto  Augustów  lub jej jednostkom
organizacyjnym. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała
powyższy projekt uchwały 14 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach
wstrzymujących się /5:26:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała,  że nie  ma
zgłoszeń  do  dyskusji.  Poprosiła  Państwa  Radnych  o  wciśnięcie  przycisku  „kworum”  
w systemie eSesja /5:27:10/.

Sprawdzenie listy obecności /5:27:21 – 5:27:39/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały /5:27:39/.

Głosowano  w  sprawie: projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad,  sposobu  i  trybu
umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia należności pieniężnych, mających
charakter  cywilnoprawny,  przypadających  Gminie  Miasto  Augustów  lub  jej  jednostkom
organizacyjnym.

Wyniki głosowania
ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz
Miklas,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna Raczkowska,  Jolanta
Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej Stwierdziła, że uchwała Nr
XXVIII/308/2020 Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu
umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia należności pieniężnych, mających
charakter  cywilnoprawny,  przypadających  Gminie  Miasto  Augustów  lub  jej  jednostkom
organizacyjnym została podjęta /5:28:53/.
/Uchwała Nr XXVIII/308/2020 – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego sprawozdania/.

Ad. pkt 5e
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XVI/169/19  Rady
Miejskiej w Augustowie z dnia 24 października 2019 r. w sprawie przyjęcia Gminnego
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Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Miasta Augustowa
na 2020 rok.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVI/169/19
Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 24 października 2019 r. w sprawie przyjęcia Gminnego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych  Miasta  Augustowa  na
2020 rok /5:29:01/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr
XVI/169/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 24 października 2019 r. w sprawie przyjęcia
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  Miasta
Augustowa  na  2020  rok.  Poinformowała,  że  projekt  był  przedmiotem  obrad  Komisji
Społeczno – Oświatowej. Poprosiła Przewodniczącego Komisji o wyrażenie opinii Komisji /
5:29:01/.

Pan  Mirosław  Zawadzki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-  Oświatowej
poinformował,  że  Komisja  Społeczno-Oświatowa  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  na
posiedzeniu w dniu 30 listopada 2020 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany
uchwały  nr XVI/169/19 Rady Miejskiej  w Augustowie  z  dnia  24 października  2019 r.  w
sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych  Miasta  Augustowa  na  2020  rok.  Po  analizie  przedstawionego  dokumentu,
Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  powyższy  projekt  uchwały  13  głosami  za,  przy  braku
głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /5:29:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:30:23/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:30:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:33:02/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /5:34:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:36:19/.

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych /
5:36:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:40:34/.

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych /
5:41:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:42:12/.

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /5:42:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:43:39/.

Pan Rafał Harasim – Radny /5:43:44/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:44:50/.

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych /
5:45:07/.

Pani Barbara Cituk – Przewodnicząca Miejskiej Komisji  Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych /5:45:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:47:12/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /5:47:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:49:29/.

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych /
5:49:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:50:26/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /5:50:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:51:44/.

Pan Rafał Harasim – Radny /5:52:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia
listy obecności. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie
eSesja /5:53:00/.

Sprawdzanie listy obecności /5:53:15 – 5:53:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /5:53:55/.

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVI/169/19 Rady
Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  24  października  2019  r.  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego
Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych Miasta  Augustowa  na
2020 rok.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej zarządziła  reasumpcję
głosowania /5:55:57/.

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  3,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka
Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam
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Sieńko,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Krystyna
Wilczewska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Marcin Kleczkowski, Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria Sigillewska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr
XXVIII/309/2020 w sprawie zmiany uchwały nr XVI/169/19 Rady Miejskiej w Augustowie 
z  dnia  24  października  2019  r.  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Miasta Augustowa na 2020 rok został podjęta /
5:57:20/.
/Uchwała Nr XXVIII/309/2020 – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.

Ad pkt 5f
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Miasta Augustowa na 2021 rok.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych  Miasta  Augustowa  na
2021 rok /5:57:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada Miejska przejdzie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych Miasta  Augustowa na 2021 rok.
Poinformowała,  że  projekt  był  przedmiotem  obrad  Komisji  Społeczno  –  Oświatowej.
Poprosiła Przewodniczącego Komisji o wyrażenie opinii Komisji /5:57:28/.

Pan  Mirosław  Zawadzki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-  Oświatowej
poinformował, Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu
w  dniu  
30 listopada 2020 r.  zapoznała się z projektem uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  Miasta  Augustowa
na 2021  rok.  Po  analizie  przedstawionego  dokumentu,  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała
powyższy projekt  uchwały 13 głosami za,  przy braku głosów przeciwnych i  przy 1 głosie
wstrzymującym się /5:57:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:58:28/.

W dyskusji głos zabrali:

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /5:58:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:03:57/.

Pani Barbara Cituk – Przewodnicząca Miejskiej Komisji  Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych /6:04:37/.

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych /
6:07:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:09:10/.
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Pan Adam Sieńko – Radny /6:09:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:09:50/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /6:10:13/.

Pan Adam Sieńko – Radny /6:10:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:10:21/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:10:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:12:00/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:12:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:12:17/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:12:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:15:31/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /6:15:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:16:37/.

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych /
6:16:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:17:31/.

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych /
6:18:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:19:55/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /6:20:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia
listy obecności. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie
eSesja /6:20:36/.

Sprawdzanie listy obecności /6:20:48 – 6:21:12/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały /6:21:12/.

Głosowano  w  sprawie: uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych Miasta Augustowa na 2021 rok.
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Wyniki głosowania
ZA:  16,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  3,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (16)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta Roszkowska,  Adam Sieńko,  Mieczysław Szczerbakow, Marek
Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (1)
Marcin Kleczkowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Leszek Stanisław Cieślik, Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria Sigillewska
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała  Nr
XXVIII310/2020 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych Miasta Augustowa na 2021 rok została podjęta /6:22:08/.
/Uchwała Nr XXVIII/310/2020 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 10 minut przerwy /
6:22:17/.

Przerwa /6:22:24 – 6:35:04/.

Ad. pkt 5g
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa na 2021 rok.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa na 2021 rok /6:35:04/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie
przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa na 2021 rok.
Poinformowała,  że  projekt  był  przedmiotem  obrad  Komisji  Społeczno  –  Oświatowej.
Poprosiła Przewodniczącego Komisji o wyrażenie opinii Komisji /6:35:04/.

Pan  Mirosław  Zawadzki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-  Oświatowej
poinformował,  że   Komisja  Społeczno-Oświatowa  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  na
posiedzeniu  w  dniu  
30  listopada  2020  r.  zapoznała  się  z  projektem uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego
Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii  Miasta  Augustowa  na 2021 rok.  Po  analizie
przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały
13 głosami za,  przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /
6:35:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:36:05/.
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Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:36:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:38:32/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /6:39:22/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /6:39:33/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /6:39:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:39:39/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /6:40:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:40:41/.

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych /
6:40:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:42:31/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /6:42:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:43:25/.

Pani Barbara Cituk – Przewodnicząca Miejskiej Komisji  Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych /6:43:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:44:57/.

Pani Barbara Cituk – Przewodnicząca Miejskiej Komisji  Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych /6:45:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:45:25/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /6:45:40/.

Pani Barbara Cituk – Przewodnicząca Miejskiej Komisji  Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych /6:45:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia
listy obecności. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie
eSesja /6:46:40/.

Sprawdzanie listy obecności /6:46:49 – 6:47:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /6:47:02/.
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Głosowano  w  sprawie: projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa na 2021 rok.

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow,  Marek Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,
Mirosław Zawadzki
PRZECIW (1)
Marcin Kleczkowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Leszek Stanisław Cieślik, Izabela Agnieszka Piasecka
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr
XXVIII/311/2020  w sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu Przeciwdziałania  Narkomanii
Miasta Augustowa na 2021 rok została podjęta /6:47:41/.
/Uchwała Nr XXVIII/311/2020 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5h
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji do spraw
Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego
Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie /6:47:53/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przejdzie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu
osobowego Komisji  do spraw Budżetu Rady Miejskiej  w Augustowie.  Poinformowała,  że
Pani Krystyna Wilczewska zgłosiła chęć pracy w Komisji.  Zapytała, czy są uwagi to tego
projektu. Zgłoszeń nie było, więc przeszła do sprawdzenia listy obecności /6:47:53/.

Sprawdzanie listy obecności /6:48:46 – 6:49:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /6:49:24/.

Głosowano w sprawie: zmiany składu osobowego Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej
w Augustowie.

Wyniki głosowania
ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (20)
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Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,  Mirosław
Zawadzki
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr
XXVIII/312/2020 w sprawie  zmiany składu osobowego Komisji  do spraw Budżetu  Rady
Miejskiej w Augustowie została podjęta i Pani Radna Krystyna Wilczewska została członkiem
Komisji do spraw Budżetu /6:49:56/.
/Uchwała Nr XXVIII/312/2020 – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.

Ad pkt 5i
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju
Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego
Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie /6:50:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie
Rada  Miejska  przejdzie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu
osobowego Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie. Poinformowała, że Pani Radna
Krystyna Wilczewska zgłosiła chęć pracy w Komisji. Zapytała, czy są uwagi do tego projektu
uchwały. Zgłoszeń nie było, więc przeszła do sprawdzenia listy obecności /6:50:14/.

Sprawdzanie listy obecności /6:50:44 – 6:50:58/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały /6:50:58/.

Głosowano  w  sprawie: zmiany  składu  osobowego  Komisji  Rozwoju  Rady  Miejskiej  
w Augustowie.

Wyniki głosowania
ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,  Mirosław
Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Tomasz Miklas
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr
XXVIII/313/2020 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w
Augustowie została podjęta i Pani Radna Krystyna Wilczewska została członkiem Komisji /
6:51:56/.
/Uchwała Nr XXVIII/313/2020 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5j
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego  Komisji
Uzdrowiskowej Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego
Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej w Augustowie /6:51:37/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  Przejdzie  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu
osobowego Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej w Augustowie. Poinformowała, że Pani
Radna  Krystyna  Wilczewska  zgłosiła  chęć  pracy  w  Komisji.  Zapytała,  czy  są  uwagi  do
projektu  uchwały.  Uwag  nie  zgłoszono,  więc  przeszła  do  sprawdzenia  listy  obecności  /
6:51:37/.

Sprawdzanie listy obecności /6:52: 27 – 6:52:48/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały /6:52:48/.

Głosowano w sprawie: zmiany składu osobowego Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej 
w Augustowie.

Wyniki głosowania
ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim, Marcin Kleczkowski,  Agnieszka
Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Krystyna  Wilczewska,  Mirosław
Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Tomasz Miklas

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr
XXVIII/314/2020  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego  Komisji  Uzdrowiskowej  Rady
Miejskiej w Augustowie została podjęta i Pani Radna Krystyna Wilczewska została członkiem
ww. Komisji /6:53:17/.
/Uchwała Nr XXVIII/314/2020 – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5k
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2020.
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/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok
2020 /6:53:32/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta
na rok 2020. Poinformowała, że projektu uchwały był przedmiotem obrad Komisji do spraw
Budżetu. Poprosiła Przewodniczącego o wyrażenie opinii Komisji /6:53:32/.

Pan  Emilian  Al-Khameri   -  Przewodniczący  Komisji  ds.  Budżetu poinformował,  że
Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 1 grudnia
2020 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2020. Po
analizie przedstawionego dokumentu,  Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt
uchwały 10 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 6 głosach wstrzymujących się /
6:53:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała,  że nie  ma
zgłoszeń w dyskusji i przeszła do sprawdzenia listy obecności. Poprosiła Państwa Radnych o
wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /6:54:19/.

Sprawdzanie listy obecności /6:54:55 – 6:55:19/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddał  pod  głosowanie
projekt uchwały /6:55:19/.

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2020.

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  9,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (9)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder,
Krystyna Wilczewska
NIEOBECNI (1)
Tomasz Miklas

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr
XXVIII/315/2020 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2020 została podjęta /6:55:40/.
/Uchwała Nr XXVIII/315/2020 – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5l
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2020-2031.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2020-2031 /6:55:53/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformował,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej
Prognozy  Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2020-231.  Poinformowała,  że  projektu
uchwały  był  procedowany  na  posiedzeniu  Komisji  do  spraw  Budżetu.  Poprosiła  Pana
Przewodniczącego o przedstawienie opinii Komisji /6:55:53/.

Pan  Emilian  Al-Khameri   -  Przewodniczący  Komisji  ds.  Budżetu poinformował,  że
Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 1 grudnia
2020  r.  zapoznała  się  z  projektem  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2020-2031. Po analizie przedstawionego dokumentu,
Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  powyższy  projekt  uchwały  10  głosami  za,  przy  braku
głosów przeciwnych i przy 6 głosach wstrzymujących się /6:

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  udzieliła głosu Pani Radnej
Krystynie Wilczewskiej /6:57:10/.

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /6:58:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:59:27/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /6:59:33/.

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /7:00:15/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /7:00:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:00:50/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /7:00:58/.

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /7:01:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:01:38/.

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /7:01:46/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /7:01:50/.

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /7:02:00/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /7:02:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:03:08/.

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /7:02:10/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /7:03:13/.

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /7:02:19/.
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Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /7:03:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała,  że nie  ma
więcej  zgłoszeń w dyskusji  i  przeszła  do sprawdzenia  listy  obecności.  Poprosiła  Państwa
Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /7:04:46/.

Sprawdzanie listy obecności /7:04:59 – 7:05:12/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały /7:05:12/.

Głosowano  w  sprawie:  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2020-2031.

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  9,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (9)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder,
Krystyna Wilczewska
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr
XXVIII/316/2020 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na
lata 2020-2031 została podjęta /7:05:43/.
/Uchwała Nr XXVIII/316/2020 – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5m
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego poparcia
budowy łącznika Via Carpatia i Via Baltica po DK Nr 8.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  stanowiska
dotyczącego poparcia budowy łącznika Via Carpatia i Via Baltica po DK Nr 8 /7:05:57/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przejdzie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska
dotyczącego poparcia budowy łącznika Via Carpatia i Via Baltica po DK Nr 8. Udzieliła głosu
Burmistrzowi Miasta Augustowa /7:05:57/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:06:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:06:40/.
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Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:06:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:06:51/.

Pan Adam Sieńko – Radny /7:06:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:07:06/.

Pan Adam Sieńko – Radny /7:07:10/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:07:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 15 minut przerwy /
7:07:17/.

Przerwa /7:07:23 – 7:22:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Poprosiła Pana Burmistrza o przedstawienie projektu uchwały /7:22:58/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:23:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:23:37/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:23:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:43:06/.

W dyskusji głos zabrali:

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /7:43:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:43:32/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /7:43:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:45:12/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:45:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:45:22/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:45:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:48:57/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /7:49:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:51:22/.
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Pan Marcin Kleczkowski – Radny /7:51:33/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:55:15/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /7:56:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:56:10/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:56:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:56:31/.

Pan Adam Sieńko – Radny /7:56:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:00:43/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /8:01:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:05:15/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /8:05:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:11:41/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /8:11:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:12:19/.

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /8:12:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:14:30/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /8:14:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:16:42/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /8:17:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:19:42/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /8:19:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:20:58/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /8:21:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:23:08/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /8:23:21/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:25:10/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /8:25:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała,  że nie  ma
więcej  zgłoszeń w dyskusji  i  przeszła  do sprawdzenia  listy  obecności.  Poprosiła  Państwa
Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /8:25:47/.

Sprawdzanie listy obecności /8:25:58 – 8:26:14/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały /8:26:14/.

Głosowano w sprawie: wyrażenia stanowiska dotyczącego poparcia budowy łącznika Via
Carpatia i Via Baltica po DK Nr 8.

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  2,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela
Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,
Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena
Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Uchwała Nr
XXVIII/317/2020 w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego poparcia budowy łącznika
Via Carpatia i Via Baltica po DK Nr 8 została podjęta/8:27:50/.
/Uchwała Nr XXVIII/317/2020 – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6
Informacja w sprawie podatku rolnego i leśnego na 2021 rok.
/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego informacji w sprawie podatku rolnego i leśnego na
2021 rok /

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformował,  że  obecnie
Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego informacji  w sprawie podatku rolnego i
leśnego na 2021 rok. Zapytała, czy są pytania odnośnie tej informacji /8:28:01/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /8:28:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:29:20/.

Ad. pkt 7
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Przyjęcie protokołów z obrad: XXVI sesji Rady Miejskiej z 24.09.2020 r. i XXVII sesji
Rady Miejskiej z 29.10.2020 r.
/Czas  rozpoczęcia  punktu  poświęconego  przyjęciu  protokołów  z  obrad:  XXVI  sesji  Rady
Miejskiej z 24.09.2020 r. i XXVII sesji Rady Miejskiej z 29.10.2020 r. /8:29:30/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przejdzie  do  przyjęcia  protokołów  z  obrad  XXVI  i  XXVII  sesji  Rady
Miejskiej. Zapytała, czy Państwo Radni maja uwagi do powyższych protokołów. Zgłoszeń nie
było więc Poprosiła Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja w celu
sprawdzenia obecności  /8:29:30/.

Sprawdzanie listy obecności /8:30:37 – 8:30:52/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poddała  pod  głosowanie
protokół z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej z 24.09.2020 r. /8:30:52/.
 
Głosowano w sprawie:przyjęcie protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej z 24.09.2020
r.

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  3,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,  Dariusz
Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra
Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska,
Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Rafał Harasim, Izabela Agnieszka Piasecka, Marek Sznejder
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  że  protokół  z
obrad XXVI sesji  Rady Miejskiej  w Augustowie został  przyjęty.  Poddała pod głosowanie
protokół z XXVII obrad sesji  Rady Miejskiej z 29.10.2020 r. /8:31:34/.

Głosowano  w  sprawie: przyjęcie  protokołu  z  obrad  XXVII  sesji  Rady  Miejskiej z
29.10.2020 r.

Wyniki głosowania
ZA:  15,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  5,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka, Marek
Sznejder
BRAK GŁOSU (1)
Agnieszka Mroziewska

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  że  protokół  z
obrad XXVII sesji Rady Miejskiej z 29.10.2020 r. został przyjęty /8:32:30/.

Ad. pkt 8
Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego wolnym wnioskom i omówieniu interpelacji i zapytań
radnych /8:32:40/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przejdzie  do  punktu  poświęconego  wolnym  wnioskom  i  omówieniu
interpelacji i zapytań radnych. Udzieliła głosu Panu Wiceburmistrzowi /8:32:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /8:33:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:33:52/.

Pan Sebastian Chudowolski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa
i Ochrony Środowiska /8:33:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:35:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /8:35:02/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /8:38:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:43:10/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /8:43:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:44:10/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /8:44:35/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka /8:46:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /8:47:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazała prowadzenie obrad
Wiceprzewodniczącej /8:48:11/.

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /8:48:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /8:48:29/.
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Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych /
8:56:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:58:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /8:48:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:59:35/.

Pan Paweł Siedlecki /8:59:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:03:38/.

Pan Paweł Siedlecki /9:03:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:04:00/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /9:04:14/.

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych /
9:07:50/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /9:09:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:22:30/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /9:22:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:24:50/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /9:25:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:25:44/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /9:25:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:26:23/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /9:26:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:31:22/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /9:31:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:31:29/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /9:31:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:31:44/.
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Pan Marek Sznejder – Radny /9:31:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:32:11/.

Pan Marek Sznejder – Radny /9:32:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:34:47/.

Pan Marek Sznejder – Radny /9:34:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:36:54/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /9:38:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:40:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /9:40:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:42:43/.

Pan Sebastian Chudowolski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa
i Ochrony Środowiska /9:42:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:43:56/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /9:44:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:45:39/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /9:45:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:51:00/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /9:51:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:52:37/.

Pan Rafał Harasim – Radny /9:52:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:58:46/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /9:59:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:06:10/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /10:06:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:07:53/.

Pan Adam Sieńko – Radny /10:07:58/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:16:34/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /10:16:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:19:37/.

Pan Adam Sieńko – Radny /10:19:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:20:13/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /10:20:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:24:34/.

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /10:24:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:28:43/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /10:28:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:35:10/.

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /10:35:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:36:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /10:36:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:37:03/.

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /10:37:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:37:43/.

Pani Aleksandra Mari Sigillewska – Radna /10:37:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:41:39/.

Pan Mirosław Zawadzki – Radny /10:41:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:44:21/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /10:44:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:47:27/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /10:47:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:54:00/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /10:54:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:55:05/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /10:55:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:59:12/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /10:59:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:59:47/.

Mieszkaniec Augustowa /11:00:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:21:09/.

Pan  Krzysztof  Przekop  –  Redaktor  Naczelny  Tygodnika  „Przegląd  Powiatowy” /
11:21:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:28:11/.

Pan  Krzysztof  Przekop  –  Redaktor  Naczelny  Tygodnika  „Przegląd  Powiatowy” /
11:28:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:28:31/.

Pan  Krzysztof  Przekop  –  Redaktor  Naczelny  Tygodnika  „Przegląd  Powiatowy” /
11:28:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:29:05/.

Pani Sylwia Bielawska – Radna /11:29:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:29:49/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /11:30:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:36:54/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /11:37:36/.

Pan  Krzysztof  Przekop  –  Redaktor  Naczelny  Tygodnika  „Przegląd  Powiatowy” /
11:40:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:41:01/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /11:41:04/.
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Pan  Krzysztof  Przekop  –  Redaktor  Naczelny  Tygodnika  „Przegląd  Powiatowy” /
11:41:15/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /11:42:33/.

Pan  Krzysztof  Przekop  –  Redaktor  Naczelny  Tygodnika  „Przegląd  Powiatowy” /
11:42:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:42:48/.

Pan  Krzysztof  Przekop  –  Redaktor  Naczelny  Tygodnika  „Przegląd  Powiatowy” /
11:42:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:45:33/.

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /11:46:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:47:02/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /11:47:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:47:26/.

Pan  Krzysztof  Przekop  –  Redaktor  Naczelny  Tygodnika  „Przegląd  Powiatowy” /
11:47:28/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /11:47:37/.

Pan  Krzysztof  Przekop  –  Redaktor  Naczelny  Tygodnika  „Przegląd  Powiatowy” /
11:47:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:49:26/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /11:49:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:51:37/.

Pan  Krzysztof  Przekop  –  Redaktor  Naczelny  Tygodnika  „Przegląd  Powiatowy” /
11:51:49/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /11:55:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:55:35/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /11:55:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:57:27/.

Pan  Krzysztof  Przekop  –  Redaktor  Naczelny  Tygodnika  „Przegląd  Powiatowy” /
11:57:33/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:58:48/.

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /11:59:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:59:48/.

Mieszkaniec Augustowa /12:00:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:00:49/.

Mieszkaniec Augustowa /12:01:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:02:20/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /12:02:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:07:00/.

Pan  Krzysztof  Przekop  –  Redaktor  Naczelny  Tygodnika  „Przegląd  Powiatowy” /
12:07:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:07:50/.

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /12:07:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:08:40/.

Pan Adam Sieńko – Radny /12:08:64/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:11:32/.

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /12:11:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:14:33/.

Pan  Krzysztof  Przekop  –  Redaktor  Naczelny  Tygodnika  „Przegląd  Powiatowy” /
12:14:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:15:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /12:15:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:22:06/.

Pan  Krzysztof  Przekop  –  Redaktor  Naczelny  Tygodnika  „Przegląd  Powiatowy” /
12:22:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:23:24/.
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Pan  Krzysztof  Przekop  –  Redaktor  Naczelny  Tygodnika  „Przegląd  Powiatowy” /
12:25:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:25:48/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /12:26:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:26:49/.

Pan Rafał Harasim – Radny /12:26:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:28:24/.

Pan Marek Sznejder – Radny /12:28:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:30:30/.

Pan Adam Sieńko – Radny /12:31:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:31:50/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /12:33:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:33:56/.

Pan Adam Sieńko – Radny /12:33:14/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /12:34:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:38:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /12:38:30/.

Pan  Krzysztof  Przekop  –  Redaktor  Naczelny  Tygodnika  „Przegląd  Powiatowy” /
12:41:42/.

Ad. pkt 9
Zamknięcie obrad.
/Czas zamknięcia obrad /12:41:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła XXVIII posiedzenie
sesji Rady Miejskiej w Augustowie /12:41:51/.

 
Przewodnicząca

Rady Miejskiej w Augustowie

Alicja Dobrowolska

 



S t r o n a  | 45

Przygotował(a): Emilia Putyńska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

Nagranie rejestrujące oraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu.


